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• Δημοσιογράφοι – προστάτες του 

περιβάλλοντος στο Θερινό Σχολείο στο Ι.Ε.Τ. 

» Σελ. 8 - 9 

• Εκδηλώσεις τιμής και μνήμης για τους πεσόντες

της Κύπρου

» Σελ. 10

• Μια Κρητικοπούλα στους αιθέρες, στις υπηρεσίες

της βασιλικής οικογένειας της Σ. Αραβίας 

» Σελ. 12

• Ριζικές αλλαγές στον χώρο της Παιδείας

προαναγγέλλει ο υπουργός Παιδείας 

» Σελ. 16 - 17

• Τεχνητή νοημοσύνη για το χωράφι!

» Σελ. 32

• Ο Γάλλος Σιμόν στην κορυφή της επίθεσης του

ΑΟΧ/Κισσαμικού 

» Όλη η αθλητική επικαιρότητα στις σελίδες 45-54 

■ Κατακάηκε το ιστορικό κτήριο των Ιταλικών Στρατώνων  

» Σελ. 6

Πύρινο εφιάλτη έζησε χθες βράδυ η πόλη των

Χανίων, καθώς τυλίχθηκε στις φλόγες το ιστο-

ρικό κτήριο των Ιταλικών Στρατώνων, το

οποίο επί χρόνια “ρήμαζε” παραμένοντας ανα-

ξιοποίητο. 

Η φωτιά ξέσπασε λίγο μετά τις 9 το βράδυ στο

κτήριο που βρίσκεται στη συμβολή των οδών

Τζανακάκη και Ι. Σφακιανάκη και αμέσως σή-

μανε συναγερμός στην Πυροσβεστική Υπηρεσία

Χανίων, άνδρες της οποίας κατέβαλαν υπεράν-

θρωπες προσπάθειες για να περιορίσουν την κα-

ταστροφή. 

Χαρακτηριστικό της έντασης της φωτιάς, το γε-

γονός ότι ήταν ορατή από περιοχές έξω από το

κέντρο της πόλης, όπως η Αμπεριά και η Χαλέπα,

ενώ οι καπνοί και η μυρωδιά του καμένου είχαν

“κυριεύσει” τόσο το κέντρο όσο και τις γύρω συ-

νοικίες. 

Το κτήριο παρέμενε κλειστό τα τελευταία χρόνια

καθώς αντιμετώπιζε σοβαρά στατικά προβλήματα,

ενώ είχε ζητηθεί να παραχωρηθεί από το Υπουρ-

γείο Άμυνας στην τοπική κοινωνία, χωρίς να

υπάρξει καμία ουσιαστική εξέλιξη τα τελευταία χρό-

νια. 

Το κτήριο, έκτασης 2.386, κτίστηκε το 1870 από σχέ-

δια του Ιταλού Αρχιτέκτονα Μακούζο. Εκεί στεγά-

στηκε η Ιταλική Στρατώνα και στη συνέχεια η

Στρατολογία και το Πολεμικό Μουσείο Χανίων. Το

μουσειακό υλικό είχε μεταφερθεί ευτυχώς στην

Αθήνα, ενώ μένει να ξεκαθαριστεί αν καταστράφηκε

αρχειακό υλικό και μέρος της δωρεάς Μάντακα. 

Χθες βράδυ “έστεκαν” ακόμα οι εξωτερικοί τοίχοι του

κτηρίου... 

ΣΤΟ ΚΕΝΤΡΟ ΤΩΝ ΧΑΝΙΩΝ 

» Ενδείξεις αναστροφής

του φαινομένου της

φυγής νέων στο 

εξωτερικό διαπιστώνει

ο πρόεδρος του ΙΤΕ

Νεκτάριος 

Ταβερναράκης 

ΣΤΗΝ ΕΠΙΣΤΗΜΟΝΙΚΗ ΕΡΕΥΝΑ

Σημάδια ανάκαμψης 

» Σελ. 5

ΦΡΑΓΜΑ ΒΑΛΣΑΜΙΩΤΗ: 

Σε αχρησία έργο 40
εκατομμυρίων ευρώ

» Σελ. 28 - 29

» Σελ. 7

ΓΙΑΝΝΗΣ ΦΙΛΗΣ: 

«Οχι» σε συγχώνευση
Πολυτεχνείου –
Πανεπιστημίου 
Kρήτης
» Ο π. Πρύτανης 

διαφωνεί με τα σχέδια

του υπουργείου Παιδείας
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Αλλαγές 
«Ουσιώδεις αλλαγές στην Παιδεία
έχουν συνήθως αρνητικές συνέπειες
αν γίνονται εκ των άνωθεν βιαστικά
και χωρίς γενικότερη αποδοχή».

Γιάννης Φίλης, 
π. πρύτανης Πολυτεχνείου Κρήτης 

Η συγκυρία των Χανίων καθοδηγεί

την ιστορία. Πώς διαμορφώνεται

τώρα η συγκυρία; Τι δεδομένα έχου-

με στα χέρια μας, τι περιμένουμε

από 'δω και κάτω; 

Αν αφήσουμε κατά μέρος τις ψευ-

δοπροφητείες, πάμε σε ένα σκηνικό

που θα το επηρεάσει πολύ πολιτικά,

η νομοθέτηση του "Κλεισθένη". 

Ο "Κλεισθένης" και τα πολιτικά

του παράγωγα, θα διαμορφώσουν

κατά ένα μέρος το νέο σκηνικό. 

Σε δεύτερη φάση κρίσιμο ρόλο (10

μήνες πριν…) θα παίξουν τα πρό-

σωπα των πρωταγωνιστών. 

Πώς ξέρουμε, ποιοι δεν

έχουν ανοίξει ακόμη τα

χαρτιά τους; Παρά ταύτα το-

ποθετούμε ήδη τις πρώτες

ψηφίδες σε ένα αυτοδιοι-

κητικό παζλ -που από 'δω

και κάτω- θα οξύνεται, θα

παροξύνεται, θα καταλα-

γιάζει. 

Ετσι θα είναι η διαδρο-

μή… Θα είναι ένας μα-

κρύς δρόμος επαφών,

συναντήσεων, απορρί-

ψεων.

Μέχρι να βγει κα-

πνός. 

Γ. ΟΥΝΤ.

Τι βλέπει 
ο επισκέπτης; 
Κίσσαμος,

περιοχή πα-

λαιού οινοποιείου

ΕΓΣΚ. Αυτές τις

άθλιες εικόνες στις

πινακίδες βλέπουν

(και προσπαθούν

να διαβάσουν) κα-

θημερινά οι χιλιά-

δες επισκέπτες

Μπάλου, Γραμβού-

σας, Πλατάνου, Φαλασάρνων κ.λπ.

εδώ και τουλάχιστον δέκα χρόνια. 

Κανείς άρχοντας (τοπικός, δημοτι-

κός, περιφερειακός, βουλευτής κ.λπ.)

από αυτούς που επαγγέλ-

λονται ανάπτυξη, πρόοδο

κ.λπ. δε συγκινείται. Βλέπετε,

αυτοί ασχολού-

νται με τα μεί-

ζονα προβλήμα-

τα και τα κατα-

φέρνουν και μια

χαρά… Κατά τα

άλλα θέλουν ανά-

πτυξη και τα συ-

ναφή. Να είναι

όμως σίγουροι ότι

εάν δεν διορθωθούν

σύντομα αυτές οι εικόνες θα φι-

γουράρουν σε περίοπτα sites εσω-

τερικού και εξωτερικού.

Γ. ΤΖΑΝ. 

✓

Τιτιβίσματα

ό,τι είδαμε 

στο @HaniotikaNea

@anny_v10 
Σε άλλα νέα, γεμάτες οι

παραλίες κόσμο με τα ψυγειά-
κια τους και τα ταπεράκια
τους. Μέχρι 20/8. Ε, μετά θα
βγούμε από τα μνημόνια και
θα ρέει το χρήμα άφθονο.

@choricos 
Στην εποχή που τσα-

κώνονται στο βάλτο της πα-
γκοσμιοποίησης τα βουβάλια
και την πληρώνουν τα βατρά-
χια, ο κ. Κοτζιάς σκέφτηκε να
εγκαταλείψει η Ελλάδα την τα-
κτική της κότας και να το παί-
ξει ψόφιο βατράχι...

@giopso 
Σε 30 χρόνια όταν

ανοίξουν τα αρχεία του For-
eign Office θα μάθουμε ότι ο
ΣΥΡΙΖΑ ήταν μυστικό σχέδιο
του βαθέως ΠΑΣΟΚ να μείνει
στην εξουσία.

@Art_OliveOil 
Εδώ οι εργάτες των

ελαιώνων, κατά το πλείστον
Πακιστανοί / Ινδοί, οι περισ-
σότεροι μένουν πολλά χρόνια
μόνιμα στο χωριό, δίνουμε
μάχη να πείσουμε τους συγ-
χωριανούς να τους επιτραπεί
να ψηφίζουν στις εκλογές του
πολιτιστικού συλλόγου,χωρίς
αυτούς θα είχαν όλα ρημάξει.

@kalinyhta_Jo 
- Κάνε κάτι για σένα.

Πήγαινε κάπου που σε ευχα-
ριστεί.
- Εντάξει, πάω για ύπνο.

Σε αναμονή καπνού... 

Επενδύσεις 
«Μια χώρα που θέλει να βγει από την

κρίση και θέλει να έχει μια διαρκή οι-
κονομική ανάπτυξη θα πρέπει να επεν-

δύσει στην έρευνα»
Νεκτάριος Ταβερναράκης,

καθηγητής στην Ιατρική Σχολή του Πα-
νεπιστημίου Κρήτης και πρόεδρος του

Ιδρύματος Τεχνολογίας και Έρευνας (ΙΤΕ)
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Συνεργασία ΙΤΕ με ΤΕΙ Κρήτης
Προγραμματική σύμβαση για στενότερη συνεργασία σε

θέματα που αφορούν στον αγροτοδιατροφικό τομέα πρόκειται

να υπογράψουν σήμερα, Δευτέρα, το Ίδρυμα Τεχνολογίας και

Έρευνας με το ΤΕΙ Κρήτης.

Ειδικότερα, όπως έκανε γνωστό μιλώντας στους δημοσιογράφους

ο πρόεδρος του ΙΤΕ Ν. Ταβερναράκης στο περιθώριο του Θερινού

Σχολείου Περιβαλλοντικής Δημοσιογραφίας που πραγματοποιείται

στο Ινστιτούτο Επαρχιακού Τύπου (Ίδρυμα “Αγία Σοφία”), το αντι-

κείμενο της σύμβασης θα αφορά μεταπτυχιακά προγράμματα και

διδακτορικές διατριβές που θα μπορούν να εκπονούνται σε συνεργασία

των δύο Ιδρυμάτων αλλά και πρωτοβουλίες που αφορούν στην αξιο-

ποίηση του αγροκτήματος του ΤΕΙ και των γεωργικών σχολών που

υπάρχουν στο Ηράκλειο (Μεσαρά) και στο Ρέθυμνο (Ασωμάτων).

«Θα θέλαμε αυτές οι σχολές να επαναδραστηριοποιηθούν και να

ενταχθούν στο πλαίσιο των διετών προγραμμάτων σπουδών που θε-

σπίστηκαν πρόσφατα από την Πολιτεία. Αυτό νομίζω ότι θα δώσει μια

νέα αναπτυξιακή δυναμική σε αυτές τις περιοχές και στην τοπική οικο-

νομία της Κρήτης που βασίζεται στην αγροδιατροφή», ανέφερε σχετικά

ο πρόεδρος του ΙΤΕ.  

ΔΗΜ. ΜΑΡ.     

✓

Απρόσμενοι κίνδυνοι
στον επαρχιακό δρόμο 

Μια εντυπωσιακή δαιδαλώδη δια-

δρομή απολαμβάνει όποιος ακο-

λουθήσει τον δρόμο από τα Νωπήγεια

για να καταλήξει στην Παλαιόχωρα,

περνώντας μεταξύ άλλων από Μαλά-

θυρο, Μυλωνές, Ψαριανά και Δρυ για

να βρεθεί στην επαρχιακή οδό Ταυ-

ρωνίτη – Παλαιόχωρας. 

Μπορεί το τοπίο να αποζημιώνει οδη-

γούς και επιβάτες για τον δύσκολο

δρόμο που διανύουν, αυτό όμως που

συμβαίνει με τα σκυλιά που είναι δε-

μένα παραπλεύρως του δρόμου σε αρ-

κετά σημεία της διαδρομής είναι απα-

ράδεκτο. Είναι τέτοια η επιθετικότητά

τους προς τα διερχόμενα αυτοκίνητα,

που προκαλεί φόβο μόνο η σκέψη του

να βρεθούν δικυκλιστές, ποδηλάτες ή

και πεζοπόροι στο... διάβα τους.  

Σ.Χ. 

✓

Απόλυτη
αδιαφορία 

Για τα... συνηθισμένα

«δύο λεπτά» διπλο-

πάρκαρε προφανώς ο

οδηγός της φωτογραφίας

στην οδό Αποκορώνου.

Προφανώς, όμως, τα λε-

πτά πέρασαν και τα αυ-

τοκίνητα που ήταν δίπλα

του αποχώρησαν, αφή-

νοντας το δικό του όχημα

καταμεσής ενός εκ των

κεντρικών δρόμων της

πόλης! 

✓
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Την αντιθεσή του με
το ενδεχόμενο συγ-
χώνευσης Πανεπι-
στημίου και Πολυτε-
χνείου Κρήτης εκ-
φράζει ο πρώην πρύ-
τανης του Πολυτεχνεί-
ου, Γιάννης Φίλης. Και
αυτό γιατί, όπως επισημαίνει,
δεν θα προκύψουν οφέλη
ενώ η διοίκηση του Πολυτε-
χνείου θα γίνεται εκ του μα-
κρόθεν από το Ηράκλειο με
δυσκολίες στην επίλυση κα-
θημερινών γραφειοκρατικών
προβλημάτων.

Γ
ια την πι-

θ α ν ή

συγχώ-

νευση με τη

Σχολή Εφαρ-

μ ο σ μ έ ν ω ν

Επιστημών

του ΤΕΙ είναι,

όπως αναφέρει,

ζήτημα διαφορετι-

κό που θα πρέπει να

εξεταστεί προσεκτικά με

λεπτομερή ανάλυση και στοιχεία.

Τα “Χ.ν.” ζήτησαν την άποψη του κ.

Φίλη γι’ αυτό το ζήτημα καθώς ο ίδιος

έχει βαθιά γνώση των ακαδημαϊ-

κών αναγκών στην Κρήτη και πολύ-

χρονη εμπειρία τόσο ως καθηγητής

αλλά και ως πρύτανης του Πολυτε-

χνείου επί σειρά ετών. 

Σχετικά με τη φημολογούμενη

συνένωση Πανεπιστημίου Κρή-

της – Πολυτεχνείου Κρήτης –

ΤΕΙ, ο κ. Φίλης σημειώνει:

«Η ιστορία είναι παλιά. Οι περισ-

σότεροι υπουργοί Παιδείας θέλουν ν’

αφήσουν το στίγμα τους στην Ιστο-

ρία επιφέροντας αλλαγές εκ βάθρων

στο εκπαιδευτικό μας σύστημα, οι

οποίες ενίοτε είναι αντιγραφές ξένων

συστημάτων. 

Σήμερα φημολογείται η συγ-

χώνευση των τριών Ανω-

τάτων Εκπαιδευτικών Ιδρυ-

μάτων της Κρήτης. Κι αυτή

η ιστορία είναι εν μέρει πα-

λιά. Το 2012 επί πρυτανεί-

ας μου κυκλοφορούσε η

φήμη ότι θα συνενώνο-

νταν το Πανεπιστήμιο με το

Πολυτεχνείο και ότι υποστή-

ριζα αυτή τη συνένωση. Χρειάστη-

καν οι δημόσιες διαψεύσεις του

υπουργού κ. Αρβανιτόπουλου και

της πρυτανείας για να σταματήσει η

συνωμοσιολογία.

Δεν υπάρχουν στοιχεία και λεπτο-

μέρειες για την παρούσα υποτιθέμε-

νη συγχώνευση και γι’ αυτό είναι δύ-

σκολο να εκφράσω γνώμη

πέρα από γενικότητες.

Προσωπικά ήμουν

και είμαι αντί-

θετος με τη

συγχώνευση

Πανεπιστη-

μίου και

Πολυτεχνεί-

ου Κρήτης.

Δεν πιστεύω

ότι θα προκύ-

ψουν οφέλη

για την

επιστή-

μη, τους δι-

δάσκοντες και τους

διδασκόμενους, ούτε

οι υπάλληλοι θα ερ-

γάζονται πιο αποτε-

λεσματικά. Η διοίκη-

ση του Πολυτεχνείου θα

γίνεται εκ του μακρόθεν

από το Ηράκλειο με δυσκο-

λίες στην επίλυση

καθημερινών

γραφειοκρατι-

κών προ-

β λ η μ ά -

των. 

Πέραν τούτων

υπάρχει και ένα

ηθικό ζήτημα.

Το Πολυτεχνείο

ιδρύθηκε και ανα-

πτύχθηκε, μεταξύ

άλλων, χάρη στις

ενέργειες και τη

γενναιοδωρία πολ-

λών Χανιωτών. Είναι

τουλάχιστον αντιδεο-

ντολογικό να υπαχθεί

το Ίδρυμα, για το οποίο

είναι υπερήφανοι, στο

ήδη διογκωμένο διοι-

κητικό σύ-

στημα του

Ηρακλεί-

ου».

ΓΙΑΝΝΗΣ ΦΙΛΗΣ:

«Οχι» σε συγχώνευση Πολυτεχνείου –
Πανεπιστημίου Kρήτης

Ο κ. Φίλης προσθέτει ότι «το ζήτημα πιθανής συγχώνευσης με τη

Σχολή Εφαρμοσμένων Επιστημών του ΤΕΙ που είναι τεχνολογική και

βρίσκεται στα Χανιά είναι διαφορετικό. Μια τέτοια κίνηση θα πρέ-

πει να εξεταστεί προσεκτικά με λεπτομερή ανάλυση και στοιχεία. Τα

πρώτα ερωτήματα που αναφύονται είναι: Τι συνέπειες θα έχει η συγ-

χώνευση στο ακαδημαϊκό επίπεδο του Πολυτεχνείου και του ΤΕΙ;

Τι εξυπηρετεί αυτή η συνένωση που καταργεί την ύπαρξη της εν-

διάμεσης βαθμίδας του ΤΕΙ; Ποιος θα χορηγεί τα πτυχία; Τι σημαίνει

αυτό για τον αριθμό των εισακτέων και τις υπάρχουσες υποδομές;

Και ούτω καθ’ εξής».

Σε ερώτηση για το αν υπάρχει, κατά τη γνώμη του, ανάγκη αλ-

λαγών στον ακαδημαϊκό χάρτη της Κρήτης κι αν ναι προς ποια κα-

τεύθυνση, απάντησε:

«Ουσιώδεις αλλαγές στην Παιδεία έχουν συνήθως αρνητικές συ-

νέπειες αν γίνονται εκ των άνωθεν βιαστικά και χωρίς γε-

νικότερη αποδοχή. Θυμόμαστε όλοι τι συνέβη στο Πολυτεχνείο

με τα ΠΣΕ ή πώς δημιουργήθηκαν τριβές σε πολλά Πανεπιστή-

μια από τη μείξη αρμοδιοτήτων πρυτανειών και συμβουλίων.    

Η γνώση και τα Πανεπιστήμια εξελίσσονται. Η εξέλιξη απαι-

τεί ανάλογη προσαρμογή η οποία επιτυγχάνεται με διαφά-

νεια, εξέταση των συνεπειών των οποιωνδήποτε δράσεων

και ετοιμότητα για αναπροσαρμογή. Κάθε αλλαγή πρέπει

να γίνεται κυρίως με ακαδημαϊκά κριτήρια και με τη σκέ-

ψη ότι η δημόσια Παιδεία είναι ένα από τα λίγα πράγ-

ματα που μας έχουν απομείνει όπου όλοι, ανεξάρτη-

τα από οικονομική και κοινωνική κατάσταση, έχουμε τις

ίδιες ευκαιρίες. Σχεδόν».

Δεν
πιστεύω ότι θα

προκύψουν οφέλη για
την επιστήμη, τους διδά-

σκοντες και τους διδασκό-
μενους, ούτε οι υπάλλη-
λοι θα εργάζονται πιο

αποτελεσματικά. 

«Ουσιώδεις αλλαγές στην Παιδεία
έχουν συνήθως αρνητικές συνέπειες
αν γίνονται εκ των άνωθεν βιαστικά

και χωρίς γενικότερη αποδοχή»,
επισημαίνει ο πρώην πρύτανης του

Πολυτεχνείου 

ΓΙΑΝΝΗΣ 

ΛΥΒΙΑΚΗΣ  

lyviakis@gmail.com

O�π.�πρύτανης
του�Πολυτεχνείου
Κρήτης�Γιάννης

Φίλης�



Πολύτιμο εργαλείο
για την προστασία
του περιβάλλοντος
αποτελεί η περιβαλ-
λοντική δημοσιογρα-
φία, όπως επισημάν-
θηκε κατά την έναρξη
του 7ου Θερινού Σχο-
λείου Περιβαλλοντι-
κής Δημοσιογραφίας
που ξεκίνησε το Σάβ-
βατο στο Ινστιτούτο
Επαρχιακού Τύπου
(ΙΕΤ) στους Αγίους
Πάντες Αποκορώνου
(Ίδρυμα “Αγία Σο-
φία”). Τ

ο Σχολείο διοργα-

νώνουν, στο Ινστι-

τούτο Επαρχιακού

Τύπου στους Αγίους Πά-

ντες Αποκορώνου (Ίδρυμα

“Αγία Σοφία”) το Τμήμα

Δημοσιογραφίας και ΜΜΕ

του Αριστοτελείου Πα-

νεπιστημίου Θεσσαλο-

νίκης σε συνεργασία με το

Ινστιτούτο Εφαρμοσμένης

Επικοινωνίας του Τμήμα-

τος Επικοινωνίας και ΜΜΕ

του Εθνικού και Καπο-

διστριακού Πανεπιστη-

μίου Αθηνών. Συνδιορ-

γανωτές είναι, επίσης, η

Περιφέρεια Κρήτης- Πε-

ριφερειακή Ενότητα Χα-

νίων, η Κοινωφελής Επι-

χείρηση του Δήμου

Αποκορώνου, ο Δήμος

Πλατανιά, ο Δικηγορι-

κός Σύλλογος Χανιών-

Παρατηρητήριο Περι-

βαλλοντικού Δικαίου, το

Κέντρο Περιβαλλοντι-

κής Εκπαίδευσης Βάμου

και το Εμπορικό και Βιο-

μηχανικό Επιμελητήριο

Χανίων με την υποστήρι-

ξη του Περιφερειακού Τα-

μείου Ανάπτυξης Κρήτης.  

«Η περιβαλλοντική δημο-

σιογραφία επη-

ρεάζει σε σημαντικό βαθμό

τις απόψεις του κοινού για

το τι εννοούμε όταν λέμε

περιβάλλον, ποια είναι τα
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Ο κρίσιμος ρόλος
των ΜΜΕ στο
επίκεντρο του

Θερινού Σχολείου
που συνεχίζεται
στο Ινστιτούτο

Επαρχιακού
Τύπου 

Δημοσιογράφοι - προστάτες 
του περιβάλλοντος 

“Η περιβαλλοντική
δημοσιογραφία
επηρεάζει σε
σημαντικό βαθμό τις
απόψεις του κοινού
για το τι εννοούμε
όταν λέμε
περιβάλλον”,
υπογράμμισε ο
πρόεδρος του
Τμήματος
Επικοινωνίας και ΜΜΕ
στο ΕΚΠΑ Γιώργος
Πλειός.

Στόχος του Θερινού
Σχολείου είναι να δοθεί η

δυνατότητα στους
δημοσιογράφους να
εμπλουτίσουν τις
γνώσεις και τις
τεχνικές τους σε
ζητήματα
περιβαλλοντικής
δημοσιογραφίας,
επεσήμανε ο επίκουρος
καθηγητής στο Τμήμα
Δημοσιογραφίας και
ΜΜΕ του Αριστοτελείου
Πανεπιστημίου Αντώνης

Σκαμνάκης.

ΔΗΜΗΤΡΗΣ
ΜΑΡΙΔΑΚΗΣ
dmaridakis@yahoo.gr


